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ZLK系列快速整粒机
ZLK Series High Speed Re-granulator

用途（Application）
本机适用于中西药、食品、化工颜料及饲料等行业中颗粒的破碎及整理。
干式、湿式颗粒均匀化、团块物料的粉碎、整粒。

This machine is suitable for crushing and sorting particles in industries such as Chinese and Western medicine, food, chemical pigments 
and feed.
Dry and wet granule homogenization, crushing and granulation of agglomerated materials.

特点（Features）
ZLK系列快速整粒机在制药、化工、食品广泛运用，效果良好。该机有设计合理的滤网，杆件、能粉碎大块的易碎的物料，并根据离心力原理，
用特殊孔滤网，仔细筛滤。摩擦滤网杆件能扎碎筛滤坚固的粒子。同时磨碎大块聚物，该机能替代摇摆式颗粒机。

ZLK Series High Speed Granulator are widely used in pharmacy, chemical industry, foodstuff industry with good effect. It’s designed 
reasonably with filter net and shaft. It can be easy to crush a block of material. The friction filter can make solid granule on a big block 
of material according to centrifugal force principle.It can replace swaying granulator.

技术参数（Technical Parameters）

滤孔直径 Sieve Pore Dia
旋簧长度 Spin Springlength

生产能力 Production Capacity
电机功率 Power
转速 Rotate Speed
外形尺寸 Overall Size

机器净重 Net Weight

mm
mm

kg/h
kw

r/min
mm
kg

50-100

185

0.55
1500-3000

650*450*1000
100

φ1-8
185

100-200
1.1

1000-1500
1000*800*1200

180

150-300

185

1.5
1000-1500

1060*850*1350
230

200-400

185

2.2
800-1000

1100*1000*1500
280

型号TYPE参数ITEM ZLK-80 ZLK-120 ZLK-160 ZLK-200


